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ZAPISNIK 
sa 2. sjednice Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja 

 
Prisutni članovi: Ivana Škopac, predsjednica; Vesna Pamić, članica; Bruna Gobo, članica. 
Odsutni članovi: Alda Miletić, članica 
  
Ostali prisutni: Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada 
Labina, Kristina Sinčić Smoković kao zapisničarka 
 
 
Dnevni red sjednice: 

1. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. godinu 

2. Razmatranje prijedloga Socijalnog programa Grada Labina za 2023. godinu sa 
projekcijom za 2024. i 2025. godinu 

 3.   Razno 
 
AD.1. i AD.2. 
Nakon što je Ivana Škopac kao predsjednica Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja 
pozdravila sve prisutne predala je riječ pročelniku Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
Grada Labina Borjanu Batagelju kako bi članove Odbora upoznao sa točkama dnevnog reda. 
Borjan Batagelj uvodno je naveo da će dati zajedničko obrazloženje za točke AD 1. i AD 2. jer 
da se radi o usko povezanim temama koje se ne daju dijeliti. Potom je članovima Odbora  kroz 
prezentaciju predstavio točke dnevnog reda u bitnom navodeći da je Proračun Grada Labina 
po prvi puta iskazan u Eurima, da je Socijalni program u prijedlogu Proračuna za 2023. u 
planiran u visini od 469.000 Eura ili oko 3.400.000 kuna te da se već godinama radi o otprilike 
istom iznosu. Potom je detaljno obrazložio sastavne dijelove Socijalnog programa navodeći 
da se na prvom mjestu nalazi socijalna zaštita djece i mladih za što da je u prijedlogu 
Socijalnog programa Grada Labina za 2023. godinu predviđen iznos od 136.000 Eura.  
Ujedno je u okviru socijalne zaštite djece i mladih naveo najavu Vlade Republike Hrvatske da 
će se svoj školskoj djeci u Republici Hrvatskoj od 1. siječnja 2023. godine omogućiti jedan 
besplatni obrok.  
Nadalje je u bitnom naveo da se u okviru Socijalnog programa nalazi socijalna zaštita starijih, 
bolesnih i nemoćnih za što je u prijedlogu Proračuna Grada Labina za 2023. godinu predviđen 
iznos od 90.000 Eura, socijalna zaštita obitelji sa iznosom od 123.000 Eura, socijalna zaštita 
osoba s invaliditetom sa iznosom od 6.000 Eura, humanitarne akcije sa 1.000 Eura, socijalna 
zaštita obitelji u nužnom smještaju sa 20.000 Eura, program udruga i ustanova u socijalnoj 
skrbi sa 93.000 Eura. Ujedno je napomenuo da se u Socijalnom programu Grada Labina 
trenutno nalazi 204 kućanstva i da postoji trend pada tog broja. Vezano za socijalnu zaštitu 



obitelji u nužnom smještaju naglasio je da je Grad Labin zbog navedene stavke grad bez 
beskućnika što da u mnogim gradovima u Republici Hrvatskoj nije slučaj. Također je naveo da 
je prošle godine grad Labin posjetio Ured pravobraniteljice za djecu i da su izvršili kontrolu 
objekta za nužni smještaj nakon čega da su zaključili da objekt prostorno zadovoljava uvjete 
za smještaj djece osim sanitarnog čvora i kupaonice. Na temelju preporuke navedenog Ureda 
da je Grad Labin trenutno u postupku uređenja zasebnog stana u sklopu nužnog smještaja za 
jednu obitelj s djecom.  
Borjan Batagelj ujedno je naveo da se u Socijalnom programu ne navodi sufinanciranje 
boravka u Domu za starije Labin koji je u izgradnji i čiji se završetak izgradnje očekuje u 2023. 
godini već da je to osigurano u proračunskoj rezervi obzirom da još nije osnovana navedena 
ustanova.  
Vezano uz zdravstvo navodi da Grad Labin nije osnivač niti jedne zdravstvene ustanove i da 
ne sudjeluje u financiranju Doma zdravlja dr. Lino Peršić no da se u programu zdravstva Grada 
Labina nalaze neke stvari kojima se financira nadstandard. To da se odnosi prije svega na 
sufinanciranje Hitne medicinske pomoći koju da je Grad Labin u 2022. godini sufinancirao sa 
oko 600.000,00 kuna. Također navodi da Grad Labin sa ostalim općinama Labinštine tijekom 
ljeta sufinancira još jedan dodatni tim T2 dnevne hitne pomoći i to obzirom na povećan broj 
stanovnika u to vrijeme. Najavljuje jednu novinu i to da će u 2023. godini Turistička zajednica 
po prvi puta sudjelovati u financiranju troškova Hitne medicinske pomoći na način da će 
financirati 50% troškova, a u 2024. godini sa 100% troškova nadstandarda Hitne medicinske 
pomoći čime da će se rasteretiti Proračun za oko 600.000 kuna. 
Također navodi da u sklopu zdravstvenog programa valja navesti nabavku stacionarnog 
mamografa za labinsku ispostavu Doma zdravlja, uređenje prostora za mamograf i osiguranje 
kadrova za rad na mamografu za što da je do sada prikupljeno otprilike 3/4 sredstava i da je 
izgledno da će se do kraja ove godine ili početkom iduće prikupiti sva sredstva potrebna za 
njegovu kupnju. 
U nastavku navodi da je problematika vezana uz rad prešla iz problema nezaposlenosti u 
problem zapošljavanja, da je u gradu Labinu nezaposlenost pala ispod 4% te da je najveći 
problem gospodarstvenika danas kako naći adekvatnu i dovoljan broj radne snage te kako ju 
zadržati a navedeni problem da imaju i gradske ustanove. Iz navedenog razloga da je Grad 
Labin 2019. godine krenuo sa projektom Karijernog usmjeravanja nezaposlenih mladih i 
osnovnoškolaca kako bi ih se potaklo da se zaposle ili samozaposle. Zbog toga da se pored 
redovnog stipendiranja uveo i model dualnog stipendiranja gdje uz Grad Labin i 
gospodarstvenici sudjeluju u stipendiranju.  
 
Nakon danog obrazloženja točaka dnevnog reda članovi Odbora suglasno su naveli da im je 
jasno sve što im je rečeno. 
Ivana Škopac vezano uz prikazan dualni model stipendiranja navela je da ima saznanja da taj 
model stipendiranja do sada nije privukao studente i smatra da bi se naglasak trebao više biti 
na bolje uvjete pri zapošljavanju u ustanovama što smatra da bi više potaklo samo 
zapošljavanje u ustanove.  
Borjan Batagelj je potom naveo da je to sve povezano i da se stipendije više ne dijele po 
principu izvrsnosti ili socijalno ugroženima već po principu što je javnom ili privatnom sektoru 
potrebno. Također, vezano uz predmetno, naveo je da  će se u Labinu krajem veljače, 
početkom ožujka 2023.godine održati  sajam poslova i karijera kada će se završnim razredima 
srednjih škola u Labinu predstaviti potencijalni poslodavci i fakulteti u Rijeci i Puli sa naglaskom 
na smjerove koji su u gradu Labinu deficitarni. Na sajmu da će se predstaviti i javne ustanove 
i tvrtke u gradskom vlasništvu na koji način da će se prisutnima približiti što to znači rad u 
gradskim ustanovama odnosno tvrtkama.       
Vesna Pamić navela je da je ranije postojala u srednjim školama praksa gdje su se učenici 
mogli upoznati sa konkretnim poslom koji će obavljati na što se nadovezala Ivana Škopac 
navodeći da više ne postoji srednja pedagoška škola te da se praksa odvija na pedagoškom 
fakultetu.  



Vesna Pamić navodi primjer da se tek prilikom odrađene prakse može vidjeti što će se kasnije 
u zanimanju raditi te navodi da je čula za informaciju da će se doktorima omogućiti zaposlenje 
odmah po završetku studija bez stažiranja.  
Borjan Batagelj navodi da je razlog za to kriza kadrova u zdravstvu i da se pokušava na taj 
način kadar zadržati u Republici Hrvatskoj no da su to stvari koje su iznad ingerencije jedinica 
lokalne samouprave koje da se moraju, u skladu sa zakonskim ovlastima, truditi da se zadrži 
stanovništvo  i to na način da se olakša život obiteljima i da se djecu pokuša osvijestiti da imaju 
mogućnost raditi i na području jedinice lokalne samouprave konkretno Labina. Također navodi 
da je ranijom analizom utvrdio da se 50% stipendista Grada Labina po završetku studija nije 
vratilo u Labin.  
Vesna Pamić navodi primjer da se na Veterinarskom fakultetu u Zagrebu studentima na petoj 
godini prezentira mogućnost odlaska na rad u Nizozemsku, Belgiju, Dansku prije stjecanja 
diplome što da je način odvlačenja stanovništva iz Republike Hrvatske. Također navodi da je 
odlazak studenata na rad u inozemstvo  u cilju fakulteta radi sjecanja određenog statusa 
fakulteta. 
Borjan Batagelj navodi primjer tvrtke Valamar koja da je prisutna u svakoj ugostiteljskoj i 
turističkoj školi u Republici Hrvatskoj čime da pokazuju svoju proaktivnost u zapošljavanju 
kadrova.  
 
Zaključno su svi članova Odbora jednoglasno prihvatili prijedlog Proračuna Grada Labina za 
2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu i prijedlog Socijalnog programa Grada Labina 
za 2023. godinu sa projekcijom za 2024. i 2025. godinu. 
 
 
                                                                                   
 

                                                                                    PREDSJEDNICA ODBORA 
                                                                                          Ivana Škopac, v.r. 


